
Koszalin, dnia 15 maja 2023 r.  

OA-I-1.0003.16.2023.MK 

 

Pan 

ŁUKASZ SENDLEWSKI 

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

w sprawie funkcjonowania hydrantów ppoż. na terenie Miasta Koszalina informuję: 

 

Spółka Miejskie Wodociągi i Kanalizacja wystąpiła do Państwowej Straży Pożarnej z pismem 

o doprecyzowanie problemów zgłaszanych przez przedstawiciela Komendanta PSP na sesji Rady 

Miejskiej w dniu 27 kwietnia 2023 r.  Do dnia dzisiejszego Państwowa Straż Pożarna nie udzieliła w tej 

sprawie wyjaśnień. W zaistniałej sytuacji Miejskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o.o. nie posiada wiedzy 

o problemach dotyczących eksploatacji hydrantów na terenie Gminy Miasto Koszalin.  

 

Jednocześnie informuję Pana Radnego, że system wodociągowy na terenie Miasta Koszalina jest 

sprawny. Hydranty podlegają systematycznym przeglądom, a w przypadku stwierdzenia 

nieprawidłowości hydranty są wymieniane na sprawne.  

 

 

Prezydent Miasta 

 Piotr Jedliński  

 


